

ກອງປະຊຸມຄະນະກຳມະການຄຸ້ມຄອງຫຼັກຊັບ ຄັ້ງທີ II ປະຈຳປີ 2023



ໃນຕອນບ່າຍຂອງວັນທີ 2 ພະຈິກ 2023 ທີ່ ສຳນັກງານຄະນະກຳມະການຄຸ້ມຄອງຫຼັກຊັບ, ໄດ້ເປີດກອງປະຊຸມຄະນະກຳມະການຄຸ້ມຄອງຫຼັກຊັບ (ຄຄຊ) ຄັ້ງທີ II ປະຈຳປີ 2023 ຂຶ້ນຢ່າງເປັນທາງການ ໂດຍການເປັນປະທານຂອງທ່ານ ບຸນເຫຼືອ ສິນໄຊວໍຣະວິງ ຜູ້ວ່າການ ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ (ທຫລ), ຮອງປະທານຄະນະກຳມະການຄຸ້ມຄອງຫຼັກຊັບ ພ້ອມດ້ວຍການເຂົ້າຮ່ວມຂອງບັນດາຮອງລັດຖະມົນຕີ ທີ່ເປັນຄະນະກຳມະການຂອງ ຄຄຊ ແລະ ພາກສ່ວນທີ່ກ່ຽວຂ້ອງເຂົ້າຮ່ວມຢ່າງພ້ອມພຽງ. ກອງປະຊຸມໃນຄັ້ງນີ້ ໄດ້ເປີດຂຶ້ນເພື່ອເປັນການຮັບຟັງລາຍງານຄວາມຄືບໜ້າກ່ຽວກັບການພັດທະນາຕະຫຼາດທຶນ ກໍຄືການຜັນຂະຫຍາຍຈັດຕັ້ງປະຕິບັດ ບັນດາແຜນງານ-ໂຄງການພັດທະນາຕະຫຼາດທຶນ 05 ປີ (2021-2025).

ພາຍໃນກອງປະຊຸມ ທ່ານ ນາງ ຟອງຈິນດາ ແສງສຸລິວິງ ຫົວໜ້າສຳນັກງານຄະນະກຳມະການຄຸ້ມຄອງຫຼັກຊັບ (ສຄຄຊ), ເລຂາຄະນະກຳມະການຄຸ້ມຄອງຫຼັກຊັບ ໄດ້ລາຍງານໃຫ້ຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມປະຊຸມໄດ້ຮັບຊາບກ່ຽວກັບການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດການເຄື່ອນໄຫວວຽກງານຄຸ້ມຄອງຫຼັກຊັບຢ່າງຕັ້ງໜ້າ. ໃນນັ້ນ, ຜົນສຳເລັດອັນພື້ນເດັ່ນແມ່ນ ສຳເລັດການສ້າງແລະ ປັບປຸງນິຕິກຳໃຕ້ກົດໝາຍວ່າດ້ວຍຫຼັກຊັບ ຈຳນວນໜຶ່ງ; ສຳເລັດການຈັດກອງປະຊຸມຜູ້ຖືຮຸ້ນຂອງຕະຫຼາດຫຼັກຊັບ

ລາວ; ສໍາເລັດການອະນຸຍາດບໍລິສັດຈິດທະບຽນອອກຈໍາໜ່າຍຮຸ້ນກູ້ ຈໍານວນ 04 ຄັ້ງ; ສໍາເລັດການຄົ້ນຄວ້າສະເໜີຊື່ ກະດານຮອງ; ພ້ອມທັງ ສໍາເລັດການຄັດເລືອກບໍລິສັດເປົ້າໝາຍທີ່ມີເງື່ອນໄຂ ແລະ ສິນໃຈເຂົ້າຈິດທະບຽນໃນຕະຫຼາດ ຫຼັກຊັບລາວຈໍານວນໜຶ່ງ; ໄດ້ຮັບທິດຊີ້ນໍາຂອງທ່ານນາຍົກລັດຖະມົນຕີ ກ່ຽວກັບການກໍານົດກະຊວງການເງິນ ເປັນຜູ້ ຄຸ້ມຄອງຫຼັກບໍລິສັດປະເມີນມູນຄ່າຊັບສິນ ຢູ່ ສປປ ລາວ; ສໍາເລັດການແຕ່ງຕັ້ງກົມກ່ຽວຂ້ອງເພື່ອເປັນຈຸດໃຈກາງ ປະສານງານວຽກງານຕະຫຼາດທຶນຈາກ 07 ພາກສ່ວນ. ພ້ອມນີ້, ໄດ້ສໍາເລັດເຊັນບົດບັນທຶກຄວາມເຂົ້າໃຈຮ່ວມມືສອງ ຝ່າຍ (MOU) ລະຫວ່າງ ສຄຄຊ ແລະ ຄຄຊ ກໍາປູເຈຍ ກ່ຽວກັບການແລກປ່ຽນຂໍ້ມູນຂ່າວສານ ແລະ ການຊ່ວຍເຫຼືອ ຊຶ່ງກັນ ແລະ ກັນ. ນອກຈາກນີ້, ພາຍໃນກອງປະຊຸມຍັງໄດ້ຮັບຟັງການລາຍການ ແລະ ປຶກສາຫາລືກ່ຽວກັບບາງໜ້າ ວຽກທີ່ສໍາຄັນດັ່ງນີ້:

1. ລາຍງານຜົນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດມະຕິກອງປະຊຸມຄົບຄະນະຂອງ ຄຄຊ ຄັ້ງທີ 1 ປີ 2023 ແລະ ປຶກສາຫາລື ໃນການຫັນ ຫຼື ປະຕິຮູບລັດວິສາຫະກິດຜ່ານກົນໄກຕະຫຼາດທຶນ ໃນ ສປປ ລາວ;
2. ລາຍງານການເຄື່ອນໄຫວວຽກງານຂອງ ສຄຄຊ ປະຈໍາ 9 ເດືອນ ແລະ ທິດທາງແຜນການ 3 ເດືອນທ້າຍປີ 2023;
3. ລາຍງານສະພາບການເຄື່ອນໄຫວພື້ນເດັ່ນຂອງ ຕລຊລ ປະຈໍາ 9 ເດືອນ ແລະ ແຜນການ 3 ເດືອນທ້າຍປີ 2023.



ກອງປະຊຸມດັ່ງກ່າວໄດ້ດໍາເນີນໄປເປັນເວລາເຄິ່ງວັນ ຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມກອງປະຊຸມໄດ້ເຊີດຊອຄວາມຮັບຜິດຊອບສູງ ແລະ ສຸມທຸກສະຕິປັນຍາຂອງຕົນເຂົ້າໃນການຄົ້ນຄວ້າ, ປະກອບຄໍາເຫັນຕໍ່ແຕ່ລະເນື້ອໃນຕາມວາລະກອງປະຊຸມຢ່າງ ເປັນພາວະວິໄສ, ກົງໄປກົງມາ ແລະ ແທດເໝາະກັບສະພາບຄວາມເປັນຈິງ ເຮັດໃຫ້ກອງປະຊຸມໃນຄັ້ງສໍາເລັດຕາມ ລະດັບຄາດໝາຍທີ່ວາງໄວ້.

ຂ່າວ-ພາບ: ວັນປະເສີດ ສົມບູນຂັນ

ຢູ່ເມືອງໃຊ້ເງິນກີບລາວ